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David Dvořák 17 prosince, 2023

Servis lídrovi
web.litterate.cz/servis-lidrovi

Pohled z dnešní reality zpět do roku 1989 např. na tvrzení, že Západ
nám chce pomoci, je více než komický. Po pravdě řečeno, byla to lež,
stejně jako mnoho dalších lží – např. nerozšíření NATO ani o
symbolický palec na východ.

Jenže, jak opakovaně tvrdí Vidlák, tohle nebyly největší lži. Největší lží
s nejvíce destruktivním dopadem byla mantra, že ta tzv. „občanská“
společnost je tady pro nás. Kdo se zajímá, tak vidí pravý opak – ta
občanská společnost, resp. její struktury jako např. politické neziskovky
apod. jsou ostře proti nám, proti zájmům našeho státu a proti zájmům
obyčejných lidí v něm žijících, kteří chtějí pracovat a po práci normálně
žít.

Ještě nás čeká prozření ze sociálních sítí. Jako IT mám nějakou
představu o technické a finanční náročnosti udržení jejich provozu a
myšlenka, že někdo tyto peníze a úsilí poskytuje obyčejným lidem
ZADARMO, navíc v kapitalismu, kde se všechno vč. člověka
přepočítává na hodnotu peněz, je prostě absurdní a nemožná. S těmi
soc. sítěmi je to zkrátka stejné jako s mantrou o občanské společnosti,
která jev náš prospěch. Není. Tuším jako první o tzv. „shadow ban“
napsala Nikola (zde), dobrý článek napsal Antivirus (zde) a naposledy
jsem toto téma slyšel z úst Petra Bureše na jeho TV v rozhovoru s Ing.
Ľuptákem (zde). S celkem zajímavou myšlenkou na toto téma přišel
Vidlák v rozhovoru, tuším v Hranicích (zde), kdy navrhuje, aby lidé
používali vymyšlené účty, které by používali jen pro soc. sítě. Ale o
tomhle dnes psát nechci, rozeberu to někdy jindy.

Hledání lídra

https://web.litterate.cz/servis-lidrovi/
https://bornova.pub/2022/jak-vas-youtube-velmi-zakerne-manipuluje/
https://antivirus.22web.org/av/231213-selektivni-blokace-internetu.htm
https://www.youtube.com/watch?v=Io3uSpwVb6w
https://www.youtube.com/watch?v=GH14SVZZF-M
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V roce 1998 jméno V. V. Putin široké veřejnosti nic neříkalo – a to ani v
RF. Byla to šedá, nikomu nic neříkající, úřední myš, jak ho ostatně
anglosasové za několik málo let nazvali v článku „Myš, která zařvala“.
Tou dobou byla RF v rozvalu, pro anglosasy pravé Eldorádo. Jelcin asi
nebyl až tak úplně vypitý, protože přišel s nápadem postavit do čela
státu někoho, kdo bude zanedlouho označen za toho, kdo završí
rozpad RF a svalí se na něj odpovědnost. S návrhem, že to bude
nevýrazný Putin šel za Clintonem – a ten mu to schválil. Celkem jasně
vidím, jak několik posledních let tluče hlavou do futer dveří a vykřikuje,
co to udělal za blbost. Ale stalo se. V. V. Putin byl odsouhlasen a aby
ten postup nebyl až tak úplně blbý, tak ho nakrátko udělali i premiérem.
A pak ta šedá myš začala úřadovat …

V Maďarsku mají svého Orbána, který se z libtardů a jejich 5. kolony, tj.
médií, neposadí na zadnici, stejně tak jako celkem účinně brání svůj
stát před dopady šíleností přicházejících z Bruselu – brilantně to sehrál
v otázce podpory UA. Určitě to není ideál, zajisté má své chyby, ale
stará se o Maďary.

Na Slovensku se recykloval Fico. Dostal reálnou lekci v pravdivosti
lidové moudrosti – čiň čertu dobře a peklem se Ti odmění. Svým
způsobem byl něco jako Lukašenko – chtěl to hrát na obě strany s
nadějí, že nastane nějaký kompromis. Lukašenkovi se za jeho
vícevektorovou politiku odměnili tak, že mu tam chtěli udělat majdan,
ale podělali to. Pamatuju si, že jako první pomoc od Putina vystartovalo
směr Bělorusko letadlo plné schopných pracovníků s médii, aby otočili
situaci, protože média mají opravdu neuvěřitelnou moc. Ovšem na
Slovensku se anglosasům zadařilo – sice to stálo dva mladé životy, ale
Fico byl odstaven a nastal pravý probruselský šturm. Ovšem tak jako
se přepočítali v Putinovi, tak se přepočítali ve Ficovi. Ficovi taky došlo,
že s tou sebrankou žádná dohoda být nemůže, protože znají jenom
podrazy, neplnění dohod a své vítězství – přesně jak je to v těch
westernovkách … přepadnout dostavník, oloupit, fixlovat v kartách a



3/6

když teče do bot, tak převrhnout stůl. Tohle je v nich, jak v koze, nic
jiného neumí. Jsou jak kobylky, přiletět, vše vyžrat a odletět plundrovat
někde vedle. Ovšem Fico projevil neuvěřitelnou odolnost a
houževnatost, které jsou vlastní lídrovi, dostal se zpět a rány vrací.
Nechtěl bych být pojišťovnou u které je pojištěn proti nenadálému úmrtí
ani šéfem jeho ochranky … a myslím, že si od nás zaslouží držet i
palce u nohou.

Servis lídrovi

Kdo sleduje naši scénu, pak musí smutně konstatovat, že zatím
českého Orbána, Fica nebo Putina nevidí. Jsme v čase trošku pozadu,
ale nemusíme sedět s rukama v klíně a odevzdaně čekat až se někdo
objeví. Chtěl bych napsat co a proč může udělat každý a tím přispěje k
budoucímu řešení naší situace. I tady má pravdu Vidlák – situace se
obrací v náš prospěch, sice pomalu, ale jistě a navíc je to jednosměrný
proces. My sílíme, libtardí protinárodní škůdci oslabují. Ve všem. Je
před námi doba, kdy se korouhvičky budu obracet ve stále větším
počtu.

Ještě bych chtěl poukázat na něco – Putinovi trvalo cca 22 let, než se
mohl pustit do střetu s KoZa. Vidlákovi trvalo taky hezkých pár let, než
se propracoval k dnešní své čtenosti a lze tedy říct, že své místo na
alternativě má pracně a tvrdě odpracováno. Co tím chci naznačit? …
že všechno chce holt svůj čas, že nemožné na počkání ani zázraky do
tří dnů se nekonají, že si to prostě musíme poctivě odpracovat. Mám
pro to svoji zkratku – hned jsou k mání jen šmejdy z Tesca.

Aby se naše situace zlepšovala, pak nezbytnou podmínkou je
smířit se s faktem, že nikdo za nás nic neudělá. Pokud se
nezačneme sami aktivně starat o náš osud, pak nás vždycky někdo
odrbe. V r. 1989 jsme uvěřili, že ta občanská společnost je tady pro nás
a bude konat v náš prospěch … hlavně ať se nestaráme a užíváme si
života – oni to zařídí za nás. Jo, zařídili … odrbali nás a odrbávají
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hlavně ve svůj prospěch. Buď si z toho vezeme ponaučení, nebo
budeme i nadále využívání a zneužíváni a pak nám není pomoci. Je
tady pořád jedna generace, která polovinu života prožila v socialismu a
druhou v kapitalismu. Je tady tedy generace, která může hodnověrně
srovnávat oba systémy. Do generace patřím a pokud generace mých
rodičů tady vybudovala ohromné veřejné statky, tak bohužel musím
konstatovat, že moje generace umožnila tyto statky zničit nebo zcizit ve
prospěch cizáků. Moje generace má na aktivní politiku už pozdě, ale
může svoje pochybení odčinit tím, že větší mírou bude poskytovat
servis mladším politikům, ze kterých jistě vzejde nový lídr.

Je tady jedna věc, kdy pro společnou věc může něco udělat opravdu každý.

Můžeme se spolehnout, že někde je schovaná šedá myš buď vzor
Putin nebo Orbán nebo Fico a tomuto budoucímu lídrovi můžeme
prokazovat servis už dnes. Jde o to, že je třeba do společnosti
nadhazovat témata a diskutovat o nich. Pokud ty témata začne
předkládat k celospolečenskému projednání až objevivší se lídr, tak
jsme ztratili spoustu času. Témata může vnášet kdokoli, kdo vládne
perem, pokud si někdo netroufá na samostatný článek, pak může
minimálně přispívat do komentářů.

V principu jde o to, aby vznikla představa, kolik lidí s čím vlastně souhlasí nebo je
ochotno souhlasit a nesouhlasit.

Bylo nespočet článků nebo diskuzí na téma, zda EU a NATO je
přínosem nebo není přínosem, zda vystoupit nebo nevystoupit. Díky
tomu, že proběhly tyto diskuze a mnohdy pod nimi i bouřlivé
komentáře, tak se jeví podpora EU a NATO nebo vystoupení z obou
jako VĚTŠINOVĚ neakceptovatelné. Z diskuzí bych usuzoval, že
široce akceptovatelné je zatím setrvat v EU A NATO, ovšem striktně za
podmínky hájení vlastních národních zájmů. A o tohle, dle mého, jde.
Pokud by toto téma nahodil do mediálního prostoru až objevivší se lídr,
pak jsme ztratili spoustu času – opět by muselo protéct mnoho vody v
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řece, než by proběhla širší diskuze a bylo možno udělat nějaký
relevantní odhad. A věcí k diskuzi je mnoho a taky je třeba si uvědomit,
že přínosné jsou i negativní hlasy. Nemůžeme vytvářet vlastní bublinu a
libovat si, jak všichni se vším souhlasíme. Takový život není – vždy
bude někdo proti. Jen je třeba se obrnit proti trollům a hlavně své
spoluobčany nenazývat ovcemi, tupci či jinak dehonestovat … budeme
potřebovat co nejširší podporu pro změny k lepšímu, proto je
neodrazujme vulgaritami.

Pěstování vize

Dnes čím dál častěji probíhají diskuze nejen v již zavedených médiích
jako je Petr Bureš TV nebo Aby bylo jasno od Bobošíkové nebo třeba v
Modrém jelenu od P. Bohuše, ale rozšiřují se diskuze přímo s lidmi v
různých hospodách a klubech. Účast pro obyčejného člověka v těch
prvních je zatím v podstatě nedostupná, místní diskuze mají smysl a
dostupnost jen pro lidi z nejbližšího okolí.

Celkem zajímavou aktivitu vyvíjí doc. Radim Valenčík – ten již druhým
rokem (dnes je shodou okolností dvouleté výročí) pořádá co 14 dní
veřejně přístupnou on-line diskuzi na téma „Vize pro ČR“. Další diskuze
bude dnes (Ne 17.12.2023) a opravdu se jí může zúčastnit každý –
stačí se v 18:00 připojit, tj. zadat do adresního řádku Firefoxu nebo
Chrome:

https://meet.jit.si/radimvalencik

Prohlížeč Vás vyzve k povolení kamery a reproduktoru (obojí se pak
ovládá z dolní lišty aplikace Jitsi) a můžete se aktivně účastnit.

Tentokrát by měli být přítomni lidé ze Slušovic a mj. by se měl
diskutovat Blahynkův návrh na změnu systému. Nemusíte se hned
napoprvé aktivně zapojit, účastněte se, rozmyslete se, ale hlavně mějte
na paměti, že pokud se nezačneme o naši budoucnost zajímat a starat
sami, tak nás opět odrbou … tohle je jistota. Pamatujte, že přínosem je

https://meet.jit.si/radimvalencik


6/6

jak veřejně vyslovený souhlas, tak i nesouhlas. Dříve nebo později
bude lídr jasný a může převzít a pracovat s výsledky našich diskuzí.
Pokud by někdo se chtěl zapojit aktivněji, pak je zde možnost být
„koordinátorem“ pro nějaký projednaný dílčí směr.

A poslední – na nepodvoleni.cz jsem udělal sekci „Vize pro ČR“, kde se
budu snažit soustředit podstatné okolo diskuzí o Vizi.

 
 


